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This notice is sent to you as a shareholder in the Franklin Global Dividend UCITS ETF, the 
Franklin European Dividend UCITS ETF and the Franklin Global Equity SRI UCITS ETF (the “Sub-
Funds”), each a sub-fund of Franklin Templeton ICAV (the “ICAV”). 
 
This document is important and requires your immediate attention. If you are in doubt as to the 
action you should take you should seek advice from your stockbroker, bank manager, solicitor, 
accountant or other independent financial adviser. If you have sold or transferred all of your 
Shares in the Sub-Funds, please pass this document at once to the purchaser or transferee or 
to the stockbroker, bank or other agent through whom the sale or transfer was effected for 
transmission to the purchaser or transferee as soon as possible. 
 
This Notice has not been reviewed by the Central Bank of Ireland (the “Central Bank”) and it is 
possible that changes hereto may be necessary to meet the requirements of the Central Bank. 
The Directors are of the opinion that there is nothing contained in this Notice nor in the proposals 
detailed herein that conflicts with the guidance issued by and regulations of the Central Bank. 
 
Unless otherwise indicated, all capitalised terms in this Notice shall have the same meaning as 
described in the Prospectus for the ICAV dated 1 December 2022.  
 
 

 17 July 2023 
Dear Shareholder, 
  
We would like to inform you of some changes to the names of certain of the Sub-Funds.  We would also 
like to inform you of some changes to the TER of certain of the Sub-Funds. Details of the changes are 
set out below: 
 

1. Name changes 

On or about 1 August 2023, the supplements in respect of Franklin Global Dividend UCITS ETF and 
Franklin European Dividend UCITS ETF will be updated to reflect a change in the name of the sub-
funds.  With effect from the same date, the name of the sub-funds will be updated to “Franklin Global 
Quality Dividend UCITS ETF” and “Franklin European Quality Dividend UCITS ETF” respectively.   
 
The rationale behind the changes in names is primarily to align with the naming convention of Franklin 
Templeton Dividend ETFs in other regions and will create further clarity on the inclusion of the quality 
factor within the investment process of the two sub-funds which remains unchanged. Further details of 
the investment process and the quality factor are included within the supplement of each sub-fund. 
 
2. TER Reductions 

With effect from 1 August 2023, the TER in respect of Franklin Global Dividend UCITS ETF and Franklin 
Global Equity SRI UCITS ETF will be reduced from the current levels of up to 0.45% and 0.40% per 
annum of the Net Asset Value in respect of the Shares, respectively, to a level of up to 0.30% per annum 
of the Net Asset Value in respect of the Shares. The TER reduction will be reflected in a revised 
supplement in respect of each sub-fund. 
 
Please note that the above changes will not result in any material change to the Investment Objective 
of the Sub-Funds. 

 
What you need to do  
 
No shareholder approval is necessary in connection with these updates to the Sub-Funds and, therefore, 
no action is required by you. Please take a moment to review the information.  
 
 



 

 

 

Need more information?  
 
Your dedicated Franklin Templeton Client Services Team will be happy to help with any general 
questions about Franklin Templeton. However, if you need advice about your investment, please speak 
to a financial adviser. 

 
Yours faithfully, 
 
 
 
 
Director 
Franklin Templeton ICAV 
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Sie erhalten diese Mitteilung aufgrund Ihrer Anteile am Franklin Global Dividend UCITS ETF, am 
Franklin European Dividend UCITS ETF und am Franklin Global Equity SRI UCITS ETF 
(die „Teilfonds“), die Teilfonds von Franklin Templeton ICAV (das „ICAV”) sind. 
 
Dieses Dokument ist wichtig und erfordert Ihre sofortige Aufmerksamkeit. Sollten Sie nicht 
sicher sein, wie Sie vorgehen sollen, wenden Sie sich bitte an Ihren Wertpapiermakler, 
Kundenberater bei der Bank, Rechtsanwalt, Wirtschaftsprüfer oder sonstigen unabhängigen 
Finanzberater. Falls Sie Ihren gesamten Anteilsbestand am Teilfonds verkauft oder übertragen 
haben, leiten Sie dieses Dokument bitte umgehend an den Käufer oder Übertragungsempfänger 
weiter bzw. an den Wertpapiermakler, die Bank oder sonstigen Vertreter, über den der Verkauf 
oder die Übertragung erfolgte, damit das Dokument baldmöglichst an den Käufer oder 
Übertragungsempfänger übermittelt werden kann. 
 
Diese Mitteilung wurde nicht von der Central Bank of Ireland (die „Zentralbank“) geprüft. Es kann 
daher sein, dass Änderungen nötig sind, um den Anforderungen der Zentralbank Rechnung zu 
tragen. Der Verwaltungsrat ist der Auffassung, dass diese Mitteilung und die darin enthaltenen 
Vorschläge nicht im Widerspruch zu den von der Zentralbank herausgegebenen Richtlinien und 
Vorschriften stehen. 
 
Wenn nicht anders angegeben, haben alle großgeschriebenen Bezeichnungen dieselbe 
Bedeutung, wie im Verkaufsprospekt für das ICAV vom 1. Dezember 2022 festgelegt.  
 
 

 17. Juli 2023 
Sehr geehrte Anteilsinhaberin, sehr geehrter Anteilsinhaber, 
  
wir möchten Ihnen mitteilen, dass sich die Namen einiger Teilfonds ändern werden. Außerdem möchten 
wir Sie über die Änderung der Gesamtkostenquote (TER) einiger Teilfonds informieren. Im Einzelnen 
ändert sich Folgendes: 
 
1. Namensänderung 

Am oder um den 1. August 2023 werden die Nachträge zum Franklin Global Dividend UCITS ETF und 
zum Franklin European Dividend UCITS ETF aktualisiert, um einer Namensänderung der Teilfonds 
Rechnung zu tragen. Mit Wirkung ab demselben Datum werden die Namen der Teilfonds zu „Franklin 
Global Quality Dividend UCITS ETF” und „Franklin European Quality Dividend UCITS ETF“ geändert.  
 
Die Namensänderung dient vor allem der Anpassung an die Benennungskonvention der Franklin 
Templeton Dividend ETFs in anderen Regionen. Außerdem schaffen wir damit mehr Klarheit über den 
Einbezug des Faktors Qualität in den Anlageprozess der beiden Teilfonds, der seinerseits unverändert 
bleibt. Weitere Einzelheiten über den Anlageprozess und den Faktor Qualität finden Sie im Nachtrag 
zum jeweiligen Teilfonds. 
 
2. Reduzierung der TER 

Mit Wirkung vom 1. August 2023 sinkt die TER des Franklin Global Dividend UCITS ETF und des 
Franklin Global Equity SRI UCITS ETF von ihrem aktuellen Niveau von höchstens 0,45 % bzw. 0,40 % 
p. a. des Nettoinventarwerts für die Anteile auf ein Niveau von höchstens 0,30 % p. a. des 
Nettoinventarwerts für die Anteile. Die reduzierte TER wird in einem überarbeiteten Nachtrag zu dem 
Teilfonds angegeben. 
 
Die oben beschriebenen Änderungen werden keine wesentliche Änderung des Anlageziels 
der Teilfonds nach sich ziehen. 

 
 
 



 

 

 

 
 
Was bedeutet das für Sie?  
 
Für diese Aktualisierungen des Nachtrags ist keine Zustimmung der Anteilsinhaberinnen und 
Anteilsinhaber erforderlich, sodass Sie nichts unternehmen müssen. Wir bitten Sie, sich einen Moment 
Zeit zu nehmen und die Informationen zu lesen.  

 
Sie wünschen weitere Informationen?  
 
Ihr lokales Franklin Templeton Kundenbetreuungsteam beantwortet gerne allgemeine Fragen 
zu Franklin Templeton. Bei Fragen zu Ihrem Investment sprechen Sie bitte mit einem Finanzberater. 

 
Mit freundlichen Grüßen 
 
 
 
 
Verwaltungsratsmitglied 
Franklin Templeton ICAV 


